

THE SCHOOL DISTRICT OF PHILADELPHIA

OFFICE OF THE SUPERINTENDENT

440 NORTH BROAD STREET, SUITE 301

PHILADELPHIA, PENNSYLVANIA 19130

EXECUTIVE OFFICES

TELEPHONE: (215) 400-4100

FAX: (215) 400-4101

“Please complete the English version of the document, the target language version will be automatically completed”

July 23, 2013

RE: _____
ID#: _____

Dear Parent/Caregiver:

Thank you for requesting an Impartial Review of your child’s application to attend a special admissions and/or citywide admission high school or high school outside of your neighborhood. A review panel convened to review your child’s records and a determination made.

After a thorough and impartial review, the review panel was not able to recommend **your child** for admission to one of the special admission or citywide admission schools to which **he or she** applied because there is no space available.

Your child is assigned to _____. If you need additional information concerning your neighborhood or feeder pattern school, please contact the Office of Student Placement at 215-400-4290.

I wish **your child** a successful and rewarding high school experience.

Sincerely,

Paul Kihn
Deputy Superintendent

C: Receiving Assistant Superintendent
Sending Assistant Superintendent
Receiving Principal
Sending Principal
Kimberly Caputo
Allison W Still
Danielle N Seward
Justin Thomas
Alton Strange
Rachel Lucks-Hecht

ШКОЛЬНЫЙ ОКРУГ ФИЛАДЕЛЬФИИ

УПРАВЛЕНИЕ ИНСПЕКТОРА
440 NORTH BROAD STREET, SUITE 301
PHILADELPHIA, PENNSYLVANIA 19130

КАНЦЕЛЯРИЯ

ТЕЛЕФОН: (215) 400-4100
ФАКС: (215) 400-4101

23 июля 2013 года

По поводу: _____
Удостоверение личности № _____

Уважаемый родитель/опекун!

Благодарю вас за запрос о беспристрастном рассмотрении заявления вашего ребенка о зачислении в среднюю школу с особыми условиями приема и (или) школу, осуществляющую прием учеников из всех районов города, или в школу, расположенную за пределами вашего района. Для рассмотрения документов вашего ребенка и принятия решения была созвана комиссия по рассмотрению.

После тщательного и беспристрастного рассмотрения комиссия по рассмотрению приняла решение о том, что комиссия не имеет возможность рекомендовать **вашего ребенка** для зачисления в школу с особыми условиями приема или в школу, принимающую учеников из всех районов города, заявление о зачислении в которую было подано вашим **ребенком**, по причине отсутствия свободных мест.

Ваш ребенок зачисляется в _____. Для получения более подробной информации о школе, в которую ваш ребенок может быть зачислен в соответствии с районом вашего проживания или схемой перехода в учебные заведения, свяжитесь с Office of Student Placement по телефону 215-400-4290.

Желаю **вашему ребенку** успешного и интересного обучения в средней школе.

С уважением,

Paul Kihn
Заместитель инспектора

Копия: Получающий заместитель инспектора
Направляющий заместитель инспектора
Получающий директор
Направляющий директор
Kimberly Caputo
Allison W Still
Danielle N Seward
Justin Thomas
Alton Strange
Rachel Lucks-Hecht